

Title (en)

Multiple receptacle reaction support for testing liquid doses.

Title (de)

Mehrfachreagiergefäßeshalter zum Prüfen von Flüssigkeitsproben.

Title (fr)

Support de réaction à récipients multiples pour tests de doses liquides.

Publication

EP 0072284 A2 19830216 (FR)

Application

EP 82401379 A 19820726

Priority

FR 8115163 A 19810805

Abstract (en)

[origin: US4656009A] The invention relates to a reaction support incorporating multiple recipients for testing liquid doses, comprising a transparent plate provided with a plurality of recesses of which each forms one of the recipient. According to the invention, this support is characterized in that the plate is in the form of a disc and in that the recesses are obturated at the top and are each in communication with the outside via an eccentric orifice opening on the upper face of the disc. The invention is particularly applicable in the domain of biology.

Abstract (fr)

Support de réaction à récipients multiples pour tests de doses de liquides, comportant une plaque transparente pourvue d'une pluralité d'alvéoles dont chacun d'eux forme l'un desdits récipients. Selon l'invention, ce support est caractérisé en ce que ladite plaque présente la forme d'un disque et en ce que les alvéoles (11) sont obturés vers le haut sont chacun en communication avec l'extérieur par l'intermédiaire d'un orifice excentré (5) débouchant sur la face supérieure du disque. Biologie.

IPC 1-7

B01L 3/00

IPC 8 full level

G01N 33/49 (2006.01); **B01L 3/00** (2006.01); **G01N 35/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B01L 3/5085 (2013.01 - EP US); **Y10S 436/809** (2013.01 - EP US); **Y10T 436/111666** (2015.01 - EP US)

Cited by

FR2618553A1; FR2638844A1; EP0317987A3; EP0168657A1; US4767600A; WO9825140A1; WO9005294A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0072284 A2 19830216; EP 0072284 A3 19850116; EP 0072284 B1 19871014; AT E30215 T1 19871015; DE 3277454 D1 19871119;
FR 2511153 A1 19830211; FR 2511153 B1 19860110; JP S5830669 A 19830223; US 4656009 A 19870407

DOCDB simple family (application)

EP 82401379 A 19820726; AT 82401379 T 19820726; DE 3277454 T 19820726; FR 8115163 A 19810805; JP 13477682 A 19820803;
US 65535284 A 19840927